
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 156/24-25 

國家資源保育工作坊 

敬啟者： 

 

本校德育及公民教育委員會和世界歷史科鼓勵學生通過體驗式學習，體會西貢荔枝莊及海下灣

的獨特景觀和香港的珊瑚面貌。因此，本校將邀請《憲法》和《基本法》學生校園大使及修讀高中世

界歷史科的學生進行相關活動，盼望藉活動讓學生更深入體會學習內容，以完成探究任務，同時認識

國家重要資源，促進同學認識國家安全中的領土及資源安全。活動詳情臚列如下： 

 

日      期 ： 五月二十五日（星期日） 

活  動  時  間： 上午 8:50 – 下午 6:30 

集合時間及地點： 上午 8:50 / 元朗西鐵站 H 出口（校巴上落位置） 

解散時間及地點： 下午 6:15 / 元朗西鐵站 H 出口（校巴上落位置） 

活  動  地  方： 西貢荔枝莊、海下灣海岸公園 

服  飾  要  求： 整齊學校運動服 

活  動  費  用： 全免 （每名學生$1,885.6，全數由校方資助) 

交  通  安  排： 由學校安排旅遊巴往返活動地點 

備        註： 午膳將會由學校安排，同學無需自備午膳 

 

請  貴家長鼓勵及支持  貴子弟參與是次活動，並於五月十六日(星期五) 或之前簽妥電子通告

回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與蔡永光老師聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

     東華三院馬振玉紀念中學校長 

 
 
 
 

_________________________ 謹啟 

（陳妙霞） 

二零二五年五月九日         

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                         東華三院馬振玉紀念中學                  班號：         

活動通告 156/24-25 

國家資源保育工作坊 

 

敬覆者：本人為         學生 ___________________ 之家長，已知悉上述通告之內容，並 

□ 同意敝子弟參與有關活動。 

□ 不同意敝子弟參與有關活動。 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署:_________________ 

家長姓名:_________________ 

學生聯絡電話：________________ 

家長聯絡電話：________________ 

二零二五年      月      日 

請以  表示所選項目      



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 156/24-25 

National Resource Conservation Workshop 
 

9th May 2025 
 

Dear Parents 
 

Co-organised by our Moral and Civic Education Committee and World History, we encourage students to 
engage in experiential learning and appreciate the unique landscapes of Sai Gon Lychee Garden , as well as 
the coral features of Hoi Ha Wan. Student Ambassadors from the "Constitution" and "Basic Law" and the 
students who are studying in the World History will be shortlisted to participate in the captioned workshop. 
We hope that these activities will deepen students' understanding and help them complete their inquiry 
tasks while recognizing the country's important resources and arousing their awareness of territorial and 
resource security within the context of national security. Details are as follows: 

 
Date : 15th May 2025 (Sunday)  

Gathering time and venue : 8:50am / Exit H of Yuen Long Station  

Activity time : 8:50am – 6:30pm  

Dismissal time and venue : 6:15pm / Exit H of Yuen Long Station 

Venue : Sai Gon Lychee Garden and Hoi Ha Wan Marine Park 

Dressing code : School PE uniform 

Fee : 
Free of charge 
(A full subsidy of $1,885.6 / student will be provided by the school.) 

Remarks : Lunch will be arranged by the school. 
 

Please return the signed e-reply slip by 16th May 2025 (Friday). Please feel free to contact Mr. Tsoi Wing 
Kwong on 2443 9899 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 


